
Kommunen har orientert oss om søknad som kreves, og at det ikke kreves 

nabovarsling eller ansvarlig søker. Her søkes det ikke om en reell endring da 

bygget har sett likt ut siden det sto ferdig i 2017. 


